
PRIDEVNIK 

 je beseda, s katero natančneje označujemo 

samostalnik; 

 ločimo tri vrste pridevnikov: 

a)  LASTNOSTNE – po njih se vprašamo 

KAKŠEN? (lep, nov, globok …) 

b) VRSTNE – po njih se vprašamo KATERI? 

(šolski, avtobusni, lesen …) 

c)  SVOJILNI – po njih se vprašamo ČIGAV? 

(mamin, učenčev, Majin …) 

 

 

 

 

 

 

 

 



STOPNJEVANJE PRIDEVNIKA 

 pridevnike lahko stopnjujemo – izražamo tri 

stopnje – na dva načina: 

 s spreminjanjem oblike: 

a) osnovna stopnja – OSNOVNIK (dolg) 

b) višja stopnja – PRIMERNIK (daljši) 

c) najvišja stopnja – PRESEŽNIK (najdaljši) 

 opisno – z besedami bolj, najbolj oz. manj, 

najmanj (predvsem barve): 

a)  rdeč – bolj rdeč – najbolj rdeč 

b) rdeč – manj rdeč – najmanj rdeč 

Stopnjuj naslednje pridevnike: 

osnovnik primernik presežnik 

dober   

majhen   

dolg   

širok   

velik   



 

osnovnik primernik presežnik 

dober boljši najboljši 

majhen manjši najmanjši 

dolg daljši najdaljši 

širok širši najširši 

velik večji največji 

 

 


